



Message from the Chairman

Newsletter n° 34

Date : 21/12/2020

| | |
|--|--|
| <p>Chers amis du GEM&L</p> <p>Au nom de l'équipe dirigeante du GEM&L, c'est avec beaucoup de tristesse que nous nous préparons à vivre des fêtes pas comme les autres et à mettre un terme à cette terrible année 2020.</p> <p>Mais c'est avec une lueur d'espoir que nous vous adressons nos meilleurs vœux pour 2021. Certes, nous n'aurons pas en mai prochain le plaisir de nous retrouver dans l'ambiance conviviale de notre colloque annuel. Mais au moins, nous nous retrouverons de manière virtuelle du 10 au 12 mai 2021 et nous pourrons ainsi échanger sur nos travaux, faire vivre notre communauté et faire avancer la connaissance dans notre domaine de recherche.</p> <p>Nous voudrions vous remercier toutes et tous, qui apportez au GEM&L toute la richesse de vos contributions académiques de chercheurs, de pédagogues et de votre précieuse expertise de reviewers. Vous êtes les forces vives de notre association. Et nous vous disons merci.</p> <p>L'année 2020 aura quand même vu la publication du Routledge book « Managing multilingual workplaces » et la consécration de l'article de Catherine Welch, Rebecca Piekkari, Emmanuella Plakoyiannaki and Eriikka Paavilainen-Mäntymäki, "Theorising from case studies: Towards a pluralist future for international business research" qui a reçu le « 2021 JIBS Decade Award ». Félicitations aux auteurs.</p> <p>Nous avons aussi eu le plaisir d'accueillir deux excellents conférenciers, Professeur MARY-YOKO BRANNEN et Dr. HAYLEY HARRIS pour nos deux webinaires de cette année. Et nous avons eu le plaisir</p> | <p>Dear friends of GEM&L</p> <p>On behalf of the GEM&L management team, it is with great sadness that we are preparing to experience this holiday season unlike any other, and to ring out this terrible year 2020.</p> <p>But it is with a glimmer of hope that we wish you the very best for 2021. Of course, we will not have the pleasure of physically meeting again next May in the convivial atmosphere of our annual conference. But at least we will meet virtually from May 10 to 12, 2021, and will be able to share and discuss our work, bring our community to life, and advance knowledge in our field of research.</p> <p>We would like to thank all of you who bring to GEM&L the richness of your academic contributions as researchers and educators, and of your valuable expertise as reviewers. You are the driving forces behind our association. And we thank you.</p> <p>The year 2020 will nevertheless have seen the publication of the Routledge book "Managing Multilingual Workplaces" and the recognition of the article by Catherine Welch, Rebecca Piekkari, Emmanuella Plakoyiannaki and Eriikka Paavilainen-Mäntymäki, entitled "Theorising from case studies: Towards a pluralist future for international business research" which received the 2021 JIBS Decade Award. Congratulations to the authors.</p> <p>We also had the pleasure of welcoming two excellent speakers, Professor MARY-YOKO BRANNEN and Dr. HAYLEY HARRIS for our two webinars this year. And we had the pleasure of organizing with our colleagues from GSOM, Dr. ELENA ORLOVA and Dr TATYANA MARTYNOVA the symposium entitled "How to bridge</p> |
|--|--|

d'organiser avec nos amis de GSOM, Dr ELENA ORLOVA et Dr TATYANA MARTYNOVA le symposium intitulé « *How to bridge research and teaching in the field of "Language-sensitive International Business"* ». Sur le plan éditorial, le processus d'évaluation des soumissions à notre special issue pour cpoib suit son cours ainsi que la préparation du livre pour Edward Elgar.

Une année exceptionnelle sans colloque du GEM&L mais avec des rendez-vous très riche.

Nous avons aussi hélas eu la tristesse de perdre un ami et un éminent représentant de la recherche scientifique en la personne du professeur LAWRENCE WELCH. Nous lui rendons hommage ici.

Merci à toutes et tous et très bonne année 2021.

Philippe

research and teaching in the field of 'Language-sensitive International Business'". Editorially, the process of evaluating submissions to our special issue for cpoib is ongoing as well as the preparation of an edited book for Edward Elgar.

It has therefore been an exceptional year without a GEM&L conference but with a very rich calendar of events.

Yet, sadly, we had the pain of losing a friend and an eminent representative of scientific research in the person of Professor LAWRENCE WELCH. We pay tribute to him here.

Thank you all and have a great year 2021.

Philippe

Translation Dr. Mary Vigier

Dr. Philippe Lecomte
President of GEM&L

